

# 华夏爱迪生中文学校

## 2025-2026 学年注册有关规定



2025-2026 学年注册于本通知颁布之日起开通（**2025 年 4 月 6 日**）。

为鼓励新老家庭积极注册，本学年华夏爱迪生中文学校将继续施行注册家庭推荐奖励计划。只要您作为现有学生家庭，每个介绍推荐一个新家庭注册（新家庭没有成员在 2024-2025 学年注册课程，但在新学年至少注册一年中文课程），您和推荐家庭将各获得\$50 school credit 作为推荐奖励。除此之外，任何注册整年中文课的新家庭都可获得\$50 school credit。

为避免迟注册费，学校鼓励尽早注册付款。在 **2025 年 6 月 30 日**（含）前注册将免除注册费。您务必在完成网上注册后，并完成通过 PayPal 在线付款后才注册成功。

### 2025-2026 学费

课程类别	一学年		半学年（仅限于春季学期）	
	学费	教材费	学费	教材费
标准中文	\$520	\$25	\$320	\$25
马立平中文	\$520	\$80	\$320	\$80
AP	\$550	\$80		
CSL	\$520	\$60	\$320	\$60
学前班	\$500	\$25	\$300	\$25
文体课	\$330+		\$200+	

### 注册费

- 注册费每人每次\$20
- 2025 年 6 月 30 日前注册免注册费
- 2025 年 8 月 17 日之后注册将收\$30 迟注册费
- 开学后注册（2024 年 9 月 7 日）将收\$50 迟注册费
- 注册费不可退款

### 学校管理费

- 每家庭每学年\$25；每家庭每半学年\$15
- 学校管理费不可退款

### 家长值班押金

- 新家庭注册时收取\$60 押金
- 若没有按时参加值日，押金不退还。下学年注册时补交\$60 新押金。按时参加值日，无需交新押金。
- 若按时参加值日，学生退学时可申请退还值班押金

### 换课费

- 开学后两周之内可免费换课一次，之后每次换课收费\$10
- 开学第三周起不再换课

### 退课

- 学年第二周下课前办理退课，可退还 100%学费
- 开学第三周起不再办理学年退课，只能办理春季学期退课及退还一学期的学费
- 注册费，学校管理费及教材费不可退款

详细注册规定 [https://www.hxedison.org/documents/2025-2026/2025-2026\\_Registration\\_Policy.pdf](https://www.hxedison.org/documents/2025-2026/2025-2026_Registration_Policy.pdf)

# Registration Policy for 2025-2026 School Year

## Huaxia Edison Chinese School



2025-2026 school year online registration starts on Sunday **April 6th, 2025**.

Huaxia Edison Chinese School offers a special program this year. All new family, which registers a full-year Chinese class can receive \$50 school credit. In addition, the referral program will be offered again! For any existing family who refers a new family (no registered student for 2024-25 school year, but registers a full-year Chinese class in 2025-26 school year), a \$50 referral credit will be posted on both referrer and referee family. **Invite a friend, get \$50 for each of you!**

The \$20 registration fee will be waived for all students whose registration completes before **June 30, 2025**. To avoid late registration fee, the school encourage the early registration. A registration is only completed with the full payment received.

### 2025-2026 Tuition and Fee

Class Category	One Year		One Semester (Spring semester only)	
	Tuition	Material/Book	Tuition	Material/Book
Standard Chinese	\$520	\$25	\$320	\$25
Ma Liping Classes	\$520	\$80	\$320	\$80
AP	\$550	\$80		
CSL	\$520	\$60	\$320	\$60
Kindergarten	\$500	\$25	\$300	\$25
Culture Classes	\$330+		\$200+	

### Registration Fee

- Early registration fee: \$0, (if register before June 30, 2025)
- Standard Registration fee: \$20 per student per registration (if register between July 1 to August 16, 2025)
- Late registration fee: \$30 per student per registration (if register between August 17 to September 6, 2025)
- Very late registration fee: \$50 per student per registration (if register on and after September 7, 2025)
- It is not refundable

### School Management Fee

- \$25 per family for one school year
- \$15 per family for one semester
- It is not refundable

### Parent Duty Fee

- \$60 per family one-time charge
- No recharge if the family performs the duty in prior semester; otherwise, a new \$60 withholding at the next registration
- Family can request full refund if no registration required in future (e.g., student graduates)

### Class Transfer Fee

- \$0: the first Chinese/culture class transfer during the first two weeks
- \$10: for each additional class transfer during the first two weeks
- No class transfer is permitted from the third week on

### Class Cancellation and Refund

- 100% tuition refund before the end of the second school week
- Only one semester tuition refund from the third week on
- No refund for Registration Fee, School Management Fee and Material/Book fee

Detailed Registration Policy [https://www.hxedison.org/documents/2025-2026/2025-2026\\_Registration\\_Policy.pdf](https://www.hxedison.org/documents/2025-2026/2025-2026_Registration_Policy.pdf)